
FAU-referat, 9.4.19 
  
Fremmøte: 
 
Pål Ellingsen (2K), Herdis Brunborg (3E), Trond Aadland (1K), Halldis Blom Madsen (3K), 
Trond Erik Stølås (2K), Dafne Lemus (4 K), Tine Skar (4K), Marte Kapsberger-Mikkelsen 
(4E), Elin Danielsen (6K), Else Storesund (5K), Kristian Valevatn (2E), Endre Kjærland (5A) 
 
Per Songstad (Rektor, tilstede under del 1) 
 

1.       Informasjon fra rektor 
  

1.1   Forberedelser til skoleåret 2019/20 
 

• Forberedelsene til neste skoleår er i full gang. Det arbeides med å sikre kontinuitet for 
elevene, med ekstra vekt på overgangen mellom 4/5 trinn. Det ble holdt møte med 
trinnkontaktene på 4. trinn 8. april, for å diskutere hvordan klassene skal settes 
sammen. Hensyn som må tas er størrelse på gruppene, faglig styrke, kjønn og 
sosiale relasjoner. Lærerne på 4. trinnet setter sammen gruppene, og alle disse 
følger videre til 5. trinn. Det lages tre nye grupper hvor elever fra Eventyrskogen og 
Krohnengen blandes. Gruppene blir ca like store, med henholdsvis 21, 21 og 20 
elever i hver. 

 
• Skolen får vite mer om ressursene for neste år i disse dager, og informasjonsskriv om 

neste skoleår kommer når alle detaljer er på plass.  

 
1.2   Opprustning av “Graven” 

  
• Som tidligere opplyst skal “Graven” (parkanlegget nord for Krohnengen) rustes opp i 

kommunal regi. Skolen og FAU har vært i møte med prosjektledelsen for å planlegge 
fremdriften. Løsningen nå er at «halve» plassen vil bli stengt om gangen  - nedre del 
blir påbegynt og ferdigstilt først, deretter åpnes denne og øvre del stenges. Dette vil 
si at Krohnengen kan fortsette å benytte halve “Graven” om gangen som uteplass, og 
friminuttene vil da kunne avvikles som normalt. 

 
-          Foreløpig er målet at arbeidet med opprustningen skal ferdigstilles i midten av 2020. 

 
-          Fortauet i Krohnengsgaten vil bli gravd opp og utbedret i forbindelse med prosjektet. 

 
1.3   Hjertesone 

 
-        I forbindelse med Hjertesoneprosjektet var Herdis, Pål og rektor den 8. april på befaring 

sammen med representant fra Bymiljøetaten. Formålet var å gjennomgå skolens/FAUs 
trafikksikringstiltaksønsker.  
 

-        Dessverre er det kun satt av 2 millioner kroner  til Hjertesoneprosjektet totalt for hele Bergen, 
så foreløpig er det begrenset hva som er realistisk å håpe på av konkrete tiltak. Tiltak som 
kan bli reelle i denne omgang er: 
 

o   Skilting 
o   Parkeringsforbud i Professor Dahls gate 

o   Droppsone (Bymiljøetaten tipset her om mulighet for differensiert droppsone 

slik at 1. klasse slippes av nærmest og større elever lengre unna). 



• Rektor og FAU definerer droppsoner og rektor informerer om disse i 
forbindelse med foreldremøtene høsten 2019. 

  
1.4   Endelig rapport fra tilsyn av Miljørettet helsevern 

 
• Viser til tidligere FAU-referat om tilsyn fra Miljørettet helsevern. 

 
• To avvik må lukkes med frist 5. mai, mens syv avvik har fått frist 1. august. Skolen har 

nå lukket de avvikene som skolen kan lukke, og nå er det opp til Etat for bygg og 
anlegg å lukke resten. 

 
• Kjøkkenet på Eventyrskogen hadde ikke tydelig skille mellom ren og skitten 

sone – Mattilsynet har vært på befaring, og godkjent kjøkkenet. Mattilsynet 
kom med tips til renhold og bruk. Ved vask/desinfisering før bruk, så er 
kjøkkenet «ren sone» ved matlagingen, og når måltidet er over og skitne fat 
etc settes inn, så er kjøkkenet «skitten sone». 

 
• Ellers ble det tipset om bedre merking, førstehjelpsinformasjon, ikke blande 

næringsmidler og rengjøringsmidler etc. 

  
2.       Info fra ledergruppen 

 
Siden forrige møte har det vært arbeidet med følgende: 
 

-          Hjertesoneprosjektet (innspill, befaring) 
 

-          Innspill til bybaneprosjektet (all honnør til Herdis, som har gjort et strålende arbeid!) 
o   Innspillene ble godt mottatt fra kommunen. 

o   Kommunen er positiv til befaring – vi bør følge opp dette. 
o   Vi bør også fortsette å sende inn innspill (siste ord trenger ikke være sagt). 

 
-          SFO-aktiviteter 

o   SFO-gruppen har fått oversikt over hva som pågår allerede – positivt mottatt fra 

foreldregruppe at det er kommet ut månedsplaner. 
o   Kodekurs for 4. klasse er i gang – hatt tre runder allerede, skal ha to runder til. 

Kurset har hatt plass til 15 elever på henholdsvis Eventyrskogen og 
Krohnengen (dette kurset er i tillegg til skolens kodekurs for 3. trinn). 
  

3.       Retningslinjer for valg av FAU-representanter 
  

-         Retningslinjene for valg av FAU-representanter ble diskutert, og følgende ble vedtatt: 
 

• 1. – 4. trinn:  
• fra Eventyrskogen velges det 1 fast og 1 vara per trinn 
• fra Krohnengen velges det 2 faste og 1 vara per trinn 
• 1. trinn velger på førskoledag (i år 6. juni) , de andre trinnene velger på 

foreldrestyrt foreldremøte om våren. 

  
• 5. trinn :   

• Representanter velges på foreldremøte om våren når elevene går på 4. trinn.  
• Det velges 1 representant fra hver gruppe (altså 1 fra Eventyrskogen og 2 fra 

Krohnengen).  



• Om høsten blir de valgte representantene enige seg imellom om hvem som 
skal være fast og vara. (Den som blir valgt fra Eventyrskogen bør som 
utgangspunkt bli fast, slik at foreldre fra Eventyrskogen er representert også i 
5. trinn.) 

 
• 6. – 7.. trinn: 

• Det velges 2 faste representanter per trinn  
• Dersom trinnet ønsker det kan det også velges 1 vara per trinn 
• Som utgangspunkt velges representantene på «fellesdelen» av 

foreldremøtene om våren. 

  
• Alle faste representanter stiller på FAU-møtene – to representanter fra ett trinn skal 

ikke “bytte” på å stille på møtene.  

  
• FAU-representanter velges for ett år av gangen. FAU oppfordrer alle representanter 

til å stille til gjenvalg for et andre år, for å sikre kontinuitet i FAU.. 

  
4.       Planlegging for 17. mai 

  
-        Klassefaner: Krohnengen og Eventyrskogen har hver sin fane, og så har man skilt for 1. 

trinn, 2. trinn etc.  
 

-  Foreløpig har ikke klassene egne faner, men det er et ønske fra FAU (skoleår 2017 / 2018) 
at klassene lager engangsfaner hvert år i regi av skolen, gjerne som et tverrfaglig prosjekt. 
Dette kan både styrke klassesamholdet og være positivt for oppslutning om skoletoget, samt 
være en hyggelig forberedelsestradisjon til grunnlovsdagen. Rektor er positiv til dette og 
ønsker å bli minnet på initiativet fra FAU tidlig neste skoleår.FAU tar dette opp igjen første 
møte høsten 2019.  
 

-         Lydanlegget på skolen har for dårlig lyd.  
- Kan det leies inn anlegg? 
- Høre med skolekorpeset om de har tilgang til bedre anlegg?  
- Kan FAU kjøpe inn lydanlegg? Else og Halldis undersøker pris 

 
-         Planlegging av toget: 

-  Skolen lager lister og guler ut alle som har meldt seg på og møtt til toget.   
- Listen gis til trinnkontakt, som er med hele veien til Koengen og passer på at ingen 

barn blir stående igjen - trinnkontaktene må få vite på forhånd at både at de skal gå i 
toget, og også at de ansvar for listene. Dersom trinnkontakt ikke kan/skal være med i 
toget, må trinnkontakt finne en annen som kan ta ansvaret. 

 
-        Oppfordring fra 17. mai-komiteen at en begrenser antall voksne som går med i toget, og at 

foreldrene som ellers vil gå med går bakerst i skoletoget. 
 

-          Arrangement på skolen kl 16 – 18 
- Stempelkort for gratisaktiviteter – Tine sender PDF til Pål, legger ut på Google Disk 

-    Det må kjøpes inn nytt dartspill 
-     Forslag om å selge “multibillett” - flere “klipp” på en billett. 

 
-          VIPPS - sørge for at menyen er riktig, plakater med VIPPS-nummer 

 
•   17. mai-komiteen ser over utstyr og det som evt skal kjøpes nytt, kjøpe pilkast, lager 

stempelkort, fikser VIPPS, plakater (lage og få de laminert på skolen) + ha tilgjengelig 
A4-ark, tusjer og teip, lage kjøreplan, musikkanlegg, plakater til toalett (finnes ikke) 



 
• Aktiviteter og kafé åpner først etter offisiell åpning og Dragegjengen og 

korpset har spilt 
• Sperre av området med fiskedam og lykkehjul med tau (plakat på tauet med 

info om når aktivitetene åpner). 

  
-        Sende ut erfaringsdokument til de trinnene som skal ha de enkelte aktivitetene.  

  
5.       FAU-håndbok 

 
• Det ligger nå ute en revidert utgave på Google Disk. Det oppfordres til at alle leser 

gjennom denne slik at den kan bli diskutert/vedtatt neste møte. 

 

  
 


